
 
Styrelsemöte     240317 

Frasses Hörna 

Närvarande:  

Magnus Strand, Lasse Svärd, Malin Fransson. Jenny Carlsson-Svärd, Erling Wulff, Johanna Karlsson, 

Anna Modig, Sara Sandberg, Fredrik Wadsten. 

Frånvarande: Niklas Olsson 

 

1. Till mötets ordförande valdes:  Lars Svärd 

 

2. Till protokollets justerare valdes: Malin Fransson 

 

3. Föregående mötesprotokoll 

Inga synpunkter framfördes. Mötesprotokollet lades till handlingarna. 

 

4. Ekonomirapport 

Januari gav +69 000 i vinst, mycket medlemsavgifter och sponsring som kommer in. 

Ackumulerat mot budget 80 tkr mer i intäkter, utgifter ökat med 20 tkr, så för Jan-feb ligger  

+60 tkr mot budget! 

 

Investeringsbeslut: Löpband ca:30 000 kr. 

Investeringsbeslut: Robotgräsklippare ca:118 000 kr.  

Investeringsbeslut: Sarg fotboll ca: 10 000 kr. 

 

5. Planering inför årsmötet 

 

Årsmötet är lördag 23/3 kl.15.00 – GAIS gården. 

 

Claes Stråth – ordförande för mötet! 

 

✓ Årets GAISare bestämdes, utifrån inkomna nomineringar. 

✓ Pris – gravyr – Erling fixar. 

✓ Beställning blommor och smörgåstårta görs – Lasse 

 

6. Uppföljning frågor verksamhetsdagen 

 

✓ Värdegrund 

Arbetet fortgår efter framtagen plan av Petra och Johanna, avrapportering till 

styrelsen görs via Johanna. 

 

✓ Ungdomsråd  

Vi kom inte i mål med innebandyn, då säsongen i stort sett är slut. P12 har hört av 

sig, så Malin köra vidare med dom, fast nu via fotboll plus flicklaget i fotboll. 



7. Övriga frågor 

 

✓ Nya GAIS representanter i bygdepengen! Fredrik Wadsten som ordinarie och Johanna 

Karlsson som reserv. Magnus meddelar Petra aktuella namn. 

 

✓ Fotboll, info från möte. Lasse ordförande, Erling kassör. Fotbollensdag 7/9, D-utbildning för 

ledare körs på Frasses inom kort. Skandia sponsrar årets fotbollsskola.  

 

✓ Gym, Lasse informerade att Erik åter är ny ordförande för gymsektionen. 

 

✓ Padel, Erling informerade från padelmöte. Då mattorna kommer att behöva bytas ut inom 5 

år, så bör vi redan nu avsätta medel för detta varje så att vi har teckning för dessa kostnader. 

Jenny tittar på detta. Samma taxa som förra året! Bana Pir Kro görs om så man där bokar  

1,5 h. Städdag planerad till 1/5. 

 

✓ Konstgräsplan, möte ska hållas med ÖIK, Vista, VAIS, ÖIS och Gränna. Där man ska skriva 

under en ansökan till kommun om att bygga konstgräsplan på grusplanen. Detta ligger med i 

paketet då ny väg ska byggas, men då denna fråga dras i långbänk så måste vi försöka bryta 

ut konstgräsplan för att skapa förutsättningar för bygdens lag.  

 

✓ Korpen, vi tecknade ju tidigare ett nytt försäkringsavtal för de aktiv i GAIS som inte omfattas 

av förbundens försäkringar (fotboll, gymnastisk, innebandy).  

Tydligen kan man via Korpen teckna motsvarande försäkring. De erbjuder detta kostnadsfritt 

första året. Erling får styrelsens uppdrag att gå vidare med denna fråga och skaffa erforderlig 

info samt teckna oss för ett år kostnadsfritt.  

 

✓ Halltider, styrelsen beslutade att vi går tillbaka till en tidigare modell, där vi nu i april bokar 

tider motsvarande som föregående år, sedan sätter vi oss innan semestrarna och börjar 

detaljplanera när vi bättre vet hur behovet ser ut! Magnus informerar Ölmstad. 

 

✓ Nytt pensionsavtal, Styrelsen godkänner att Citas pensionsavtal flyttas från Fora till 

Collectum.  Erling/Jenny fixar detta. 

 

✓ Nytt uthyrningspris vid hundutställning. Erlings förslag godkändes av styrelsen. 

B-plan plus toalett 4000 kr/dygn. Vill man utöver detta även hyra Frasses för servering så 

tillkommer 1500 kr/dygn. 

 

✓ LED-belysning – utbytt och klart på GAISgården, vilket beslutades vid förra mötet. 

 

✓ Personalens förslag på semester godkändes, till protokollet förs dock att det inte är självklart 

att man kan få exakt de veckor man önskar då detta ska anpassas utifrån föreningens behov. 

 

 

 



✓ Info bygdepengen, Lasse informerade från tidigare möte under eftermiddagen att man 

planerar en ”gemensam dag för Grännas föreningsliv” 31 augusti. Varje förening ska 

bemanna och representera sin verksamhet. Program delgavs. 

 

Utifrån detta finns det inga förutsättningar att ha någon GAISdag som tänkt den 7/9. Utan 

detta övergår till att bara bli en fotbollsdag. Årshjulet ändras. 

 

  

8. Nästa möte 

Årsmöte 23/3 - kl: 15:00 – GAISgården. 

Konsulterande möte för nya styrelsen sker efter årsmötet. 

 

 

Därefter avslutades mötet.  

  

 Sekreterare:     Justerande: 

 

 

 

__________________________   _______________________ 

Magnus Strand    Malin Fransson 

  


